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Agenda voor de komende maanden: 
Vrijdag 22 maart (i.p.v. 29 maart) aanvang 19.30 uur  Bingo 
Zondag 31 maart aanvang 12.00 uur   Paaslunch 
Vrijdag 26 april aanvang 19.30 uur   Bingo 
Vrijdag 31 mei aanvang 19.30 uur   Bingo 
Vrijdag 28 aanvang juni 19.30 uur   Bingo 
 
 

2024 Klaverjas 
competitie  
Leo`s Oord 

14 en 28 maart 

11en 25 april 
23 mei 

6 en 25 juni 
 

  

Van de Voorzitter 

Beste leden en vrijwilligers van de Soos. 

Lieve mensen,  

Jullie hebben de tweede nieuwsbrief van dit jaar in handen (of op je scherm). 

Er is alweer veel gebeurd sinds de vorige nieuwsbrief, en het maakt me blij als 

ik zie in welke sfeer we met elkaar als Soos optrekken. 

Ik ben dankbaar voor alle leden en vrijwilligers die zich voor ons en met ons 

inzetten. Dat werd ook weer zichtbaar bij de twee laatste activiteiten: Bezoek 

van De Hooge Narren, en de Algemene Ledenvergadering 

Zij hebben zich beziggehouden toen wij De Hooge Narren op bezoek kregen. 

Dat was een waar feest. We hadden totaal ruim 60 mensen in huis, en er waren 

mooie prijzen te winnen met de bingo. Er zijn volop foto’s gemaakt door de 

huisfotograaf van De Hooge Narren en we wachten in spanning op de foto’s 

zodat we die met jullie kunnen delen.  



3 
 

Ook zijn er een aantal mensen bereid gevonden om zich de jaarvergadering te 

ondersteunen. Op deze jaarvergadering kunnen we met dankbaarheid 

terugkijken vanwege de goede sfeer, waarin deze verliep. Wij misten onze 

secretaris Joan Brokke, die door ziekte was verhinderd. En ineens was daar Joke 

Runneboom, die beschikbaar was om de notulen voor haar rekening te nemen. 

Geweldig! 

Qua geluid liet de verstaanbaarheid in de zaal wel wat te wensen over. Het 

bestuur gaat zich oriënteren op een set van twee microfoons, zodat we bij onze 

volgende vergadering een heuse interpellatiemicrofoon in de zaal hebben. 

Ook het bestuur mag sinds kort genieten van de aanwezigheid van een 

vrijwilliger: Jolanda van Hattum. Zij was bereid om zich als adviseur (zonder 

stemrecht) bij het bestuur te voegen. Zij neemt een berg aan ervaring mee 

vanuit haar werk, en ook vanuit haar vele jaren verenigingswerk. Daarnaast 

maakt zij ook deel uit van een netwerk waarbinnen zich voor ons interessante 

connecties aanwezig zijn. Als u denkt “van Hattum? Die naam kennen we 

toch?” Dan klopt dat. Jolanda is de dochter van Henk en Henny van Hattum en 

was eind december tijdens het Oliebollenfestijn samen met haar zus Angela 

vooral te vinden in schuur waar zij beiden oliebollen aan het bakken waren. 

Verderop in deze nieuwsbrief vinden jullie informatie over de Paaslunch op 31 

maart as., waar we weer de gelegenheid krijgen om elkaar in een ontspannen 

sfeer aan tafel te ontmoeten. Ik zie ernaar uit om jullie daar te zien. 

Verder kijk ik ernaar uit naar nog meer mooie momenten die we met elkaar 

zullen delen, en waarin we samenwerken en -leven in de verschillende 

activiteiten van de Soos.  

David van Beveren 

Voorzitter 

Van de secretaris 

De afgelopen maand zijn door de griep en vervolgens een longontsteking de 

activiteiten op de soos een beetje langs mij heen gegaan. Gelukkig waren Joke 

Runneboom en Jolanda van Hattum bereid om het verslag van de AVL en de 

bestuursvergadering te maken. Waarvoor mijn hartelijke dank. Verder wil ik 

iedereen bedanken voor de beterschapswensen die ik heb ontvangen. Het 

herstel gaat langzaam maar ik hoop u binnenkort weer te ontmoeten.  

Hartelijke groet, Joan Brokke 
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Van de penningmeester 

Contributie 

Er is al 40% van de contributie binnen. 

De contributie van €60 kan weer overgemaakt worden. 

Het is mogelijk om dit in diverse termijnen over te maken. 

Ook is het niet verboden om iets meer aan contributie over te maken. 

Regiobankrekening nr.NL73 RBRB 0706 6449 80  

t.n.v. Societeit Leos Oord 

Laatste nieuws van de Gemeente 

Inmiddels is de gemeente Amersfoort aan ons verzoek tegemoet gekomen om 

nogmaals een eenmalige subsidie te verstekken t.b.v. de hoge energiekosten. 

Op basis van maatwerk heeft de gemeente besloten om een bedrag van  

€ 3077 uit te betalen als tegemoetkoming in de energielasten. Dit is de stijging 

die u ten aanzien van 2022 had. Wij hopen op deze manier uw lasten te 

verlichten om uw goede werk voor de ouderen van Hoogland voort te zetten.   

De gemeente heeft wel de eis neergelegd dat wij als vereniging voldoende 

inspanningen moeten leveren voor 2025 een structurele oplossing te 

realiseren. En in eerste instantie een beroep op de inzet van eigen middelen.  

Wij kunnen dus niet achterover gaan zitten en denken het zal wel weer lukken 

voor 2025. 

Tevens adviseert de gemeente om contact op te nemen met de 

buurtnetwerker van indebuurt033 ter ondersteuning.  De uitnodiging aan de 

buurtmedewerker is reeds verstuurd. 

Toon Nagtegaal 
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Sociëteit Leo’s Oord Hoogland. 

 

Verslag van de algemene ledenvergadering op 16 februari 2024 in de kapel 

van Leo’s Oord. 

Aanwezige bestuursleden: David van Beveren (voorzitter), Toon Nagtegaal 

(penningmeester), Caroline Hermans (lid) en Niek van Kesteren (lid), notulist: 

Joke Runneboom. 

1. Opening en welkom 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2. Bericht van verhindering 

Afmeldingen voor de ALV zijn ontvangen van  

Joke Vedder, Dolores Fleminks, Bert Peek, Theo Smink, Hanneke Boom, Hanny 

Rodenhuis en Joan Brokke (secretaris) 

3. Vaststellen aantal stemgerechtigden 

Voor een geldige vergadering is een quorum nodig van 40% van het aantal 

leden, er zijn 83 leden. Er dienen 33 leden aanwezig te zijn voor een 

wetgevende vergadering, er zijn 40 leden aanwezig. Dus is het een wetgevende 

vergadering. 

4. Vaststellen van de agenda 

De agenda is op kleine punten aangepast, te weten groeten en herdenking 

De leden hebben kennisgenomen van de agenda en stemmen voor de 

voorliggende agenda.  

De agenda wordt vastgesteld. 
 

5. Groeten 

Er wordt vanuit de algemene ledenvergadering de groeten gedaan aan Bert 

Peek en Joan Brokke. 
 

6. Notulen  

24 februari 2023 

Geen opmerkingen 
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Notulen goedgekeurd 

Verslag mei 2023 (huishoudelijk reglement) 

Opmerking Riet van Doornen: 

Bij punt 5 wordt mw. Besseling genoemd, dat moet zijn Riet van Doornen. 

9 juni 2023 

Opmerking Bert Rüland: 

Artikel 2:  

Met betrekking tot het openstellen van willekeurige activiteiten van niet-leden 

dacht hij dat alleen de bingo voor niet-leden was opengesteld, klopt dit? 

Vraag van de voorzitter ja, dat klopt, zou dit gewijzigd moeten worden.? 

In verband met subsidies wordt het lastig om dit te wijzigen. 

Als iemand niet meer lid is, mag deze dan wel op de bingo komen? 

Voorstel van de voorzitter: hier goed over praten/nakijken – eventueel 

rechttrekken. 

De notulen zijn goedgekeurd 
 

7. Financiën 

Uitleg Toon Nagtegaal (penningmeester) 

Spaarrekeningen zijn buiten de balans gehouden. 

Gas/elektra loopt via Portaal  

Vraag: 

Hoe komt het dat de energierekening zou hoog is? Zou lager moeten zijn. 

Antwoord Toon: 

Dit komt doordat het een contract is wat door Portaal over heel 2023 is 

afgesloten. 

We zijn in gesprek met Portaal hierover. 

In 2024 gaat het bedrag aan gas/elektra omlaag. 

 

Ook is dit jaar meer gas/elektra verbruikt dan gebudgetteerd. 

 

Voorstel lid: voor de duidelijkheid V&W en Balans apart maken, dus splitsen. 

 

Reservering biljartclub, deze spaarrekening staat niet op de balans.  

De biljarters mogen zelf besluiten hoe zij het onderhoud willen plegen. Het 

gereserveerde geld is van de biljarters. 

 

Het financieel verslag wordt goedgekeurd en aangenomen. 
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Vervolgens een applaus voor de penningmeester. 

 

De kascommissie heeft controle uitgevoerd en akkoord bevonden. 

De penningmeester (alsmede het volledige bestuur) is hierbij gedéchargeerd. 

 

8. Verslag secretaris 

Geen vragen, het verslag is akkoord bevonden. 

Er worden complimenten gegeven voor de werkzaamheden die Joan Brokke als 

secretaris uitvoert. 

En een applaus voor Joan. 
 

Tussendoor wordt Henk van Hattum Sr bedankt voor zijn werkzaamheden die 

hij heeft uitgevoerd en nog uitvoert bij de biljarters. Hij krijgt een bloemetje 

aangereikt én een applaus. 

 

9. Herdenking 

Er werd een minuut stilte gehouden in verband met het overlijden van Hans 

Leeuwerke, Nico Loef en Jan Brundel. 

 

10. Moties 

Motie 2 

Contributie 

Vorig jaar is de contributie van € 44,-- naar € 60,-- gegaan, dat is een 

verhoging van 37%. In verband hiermee wil het bestuur de contributie in 

2024 niet verhogen. 

Voorstel Jacques als de contributie als voorbeeld wel verhoogd zou worden 

kan het zijn dat de begroting wel kloppend wordt. Dit moet wel in de gaten 

gehouden worden en de leden moeten dit wel weten 

Discussie over het indienen van moties. 

De motie verslag wordt goedgekeurd en aangenomen. 

 

Vraag Doeke: Een vraag over de contributie als iemand midden in het jaar 

lid wordt: kan de contributie dan voor nieuwe leden op € 5,-- per maand 

worden gesteld? 

Antwoord bestuur: hier zijn ze mee bezig. In volgende bestuursvergadering 

wordt dit besproken. 

 

Motie is gewijzigd in zoverre dat nieuwe leden € 5,-- per maand betalen. 
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De vergadering is hiermee akkoord. 

 

Wijze van betaling (maand/jaar) staat niet in het huishoudelijk reglement. 

Dit gaat het bestuur nakijken en eventueel aanpassen. 

 

Motie 1: 

Begroting 

Opmerking lid: Baromzet wordt waarschijnlijk hoger dan in de begroting 

staat in verband met de hogere prijzen. 

Antwoord bestuur: dit zou alleen maar mooi zijn. 

 

Vraag Jacques: Is er al iets bekend van de subsidieaanvraag bij de 

gemeente? 

Antwoord bestuur: 

We moeten wachten tot we weten hoe de gemeente reageert. Ook moeten 

we niet afhankelijk blijven van subsidies van de gemeente. 

 

Vraag lid: Hoeveel leden zijn er momenteel? 

Antwoord dit zijn er 83. 

 

Vragen: 

-baromzet is dat uitsluitend verkoop of opbrengst?  

Antwoord: dit is uitsluitend opbrengst 

-baromzet is op begroting minder dan vorig jaar, hoe komt dat? 

Antwoord: de klaverjasclub op dinsdagavond is weg, deze genereerden een 

goede baromzet. 

De prijsverhoging is niet mee gecalculeerd. We hopen dat de baromzet 

meevalt. 

 

Stemming over deze motie, deze motie is aangenomen. (1 tegen Jacques) 

 

Motie 3: 

Prijsverhoging consumpties 

Het bestuur wil graag toestemming om de consumpties te verhogen zoals 

doorgevoerd vanaf 1 januari en vraagt vervolgens het bestuur te machtigen 

om jaarlijks te verhogen conform de CBS-index. 
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Er volgt een discussie om eventueel 2 verschillende bedragen te hanteren € 

1,-- (koffie en thee) en € 1,50 (de andere dranken). Zou handiger kunnen zijn 

voor de bardames. 

Antwoord: voor de bardames hoeft dit niet, ze geven zelf voorstel om te 

wijzigen als ze dat zouden willen omdat het makkelijker zou zijn. 
 

Motie consumpties is aangenomen – 1 tegen (Hans) 

 

Motie 4 

Tariefsverhoging gebruik Kapel (extern) 

Aan de orde is het voorstel van het bestuur om het gebruik van de kapel 

vanaf 1 januari 2024 te verhogen naar € 20,00 per uur voor de externe 

gebruikers én het bestuur te machtigen om jaarlijks te verhogen conform de 

CBS-index. 

 

Vraag Bert Rüland: hoeveel bedragen de consumpties bij extern gebruik? 

Antwoord: dat is € 1,50 per consumptie óf zelf meenemen. 

Bij extern gebruik, ook bij aanwezigheid van leden mag de consumptiekaart 

ook niet gebruikt worden. 

 

Vraag: bij gebruik van de kapel wordt er dan rekening gehouden met de 

interne activiteiten het mag niet ten koste gaan van de leden. 

Antwoord: in principe wordt er met de activiteiten rekening gehouden. 

Helaas is onlangs de biljartmorgen vervallen door een uitvaart van een oud 

lid. Dit is een uitzondering geweest. 

Hoe worden de biljarters op de hoogte gebracht? Als er één contactpersoon 

is kan die op de hoogte gesteld worden. Kan Niek of Dick als contactpersoon 

fungeren? 

Graag per dagdeel iemand aanwijzen zodat Niek als doorgeefluik kan 

fungeren. 

Vraag Jacques: waarom is er toen niet gesuggereerd om vrijdagmorgen te 

gaan biljarten. 

Antwoord: hier is niet aan gedacht. 
 

Vraag: mag op zon- en feestdagen de kapel in gebruik worden gegeven? 

 

Ook is er een voorstel ingediend dor Hennie van Hattum om de prijs voor 

consumpties bij extern gebruik te verhogen van € 1,50 naar € 2,00. 
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Na enige discussie is er een voorstel ingediend door de leden om het 

gebruik niet naar € 20,00 maar naar € 30,00 te verhogen. 

Dit voorstel is, gelijk met het voorstel om het bestuur te machtigen jaarlijks 

te verhogen conform de CBS-index, in stemming gebracht en geaccepteerd 

met 20 leden voor en 11 tegen. 

 

Opmerking Toon: hij is bang dat we ons uit de markt prijzen. 

 

Over het voorstel om de consumptieprijs bij extern gebruik van de kapel te 

verhogen is gestemd en deze is ook geaccepteerd met 21 leden voor en 11 

tegen. 

 

Vraag: is er altijd een barmedewerker beschikbaar bij extern gebruik van de 

kapel?  

Antwoord: het ligt eraan of het nodig is – bij eigen drank is er niemand 

nodig. 

 

Motie 5 

Tariefsverhoging gebruik Kapel (intern) 

 

Vraag: hoeveel personen mogen er aanwezig zijn? 

Antwoord: er zijn 50 stoelen. 

Vraag: toestemming brandweer? 

Antwoord: weten we niet. 

Vraag Bert Rüland: wordt de tijd om het gebruik heen, dus de afwas, spullen 

brengen etc. ook in rekening gebracht? 

Antwoord: voorbereiding niet spullen brengen , wel opruimen en afwassen 

telt mee 

 

Het voorstel om de gebruiksvergoeding voor intern gebruik van de kapel aan 

te passen naar €17,50 per uur in de wintermaanden (1 oktober/31 maart 

omdat er dan meer energie gebruikt wordt) en €10,00 per uur in de 

zomermaanden (1 april/30 september) en verhoging conform CBS-index 

wordt in stemming gebracht en aangenomen. 

 

Motie 6 

Sluiting kapel 
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De motie om de kapel in de weken 34 en 35 te sluiten voor 

schoonmaakwerkzaamheden wordt door de leden aangenomen. 

 

Motie 7 

Organisatie open 2-wekelijkse klaverjasavond. 

Vraag Hennie van Hattum: waarom alleen klaverjassen en niet bv ook 

jokeren op deze avonden? 

Antwoord: het is nog een proef en afhankelijk van de uitkomst hiervan 

kunnen we verder kijken. 

Andere kaartspellen zouden op een ander dagdeel moeten gebeuren. 

 

Melding bestuur: er is subsidie bij 033 aangevraagd. 

 

Vraag Jaques: hebben jullie ook aan buurtbudget gedacht? 

Antwoord: ja aan het buurtbudget is ook gedacht, maar dat is bijvoorbeeld 

voor een nieuwe koffiezetmachine of een shantykoor laten komen 

 

Het voorstel wordt in stemming gebracht en wordt met algemene stemmen 

aangenomen. 

 

Motie 8 

Verkoop boeken 

Er wordt geconstateerd dat er nog 2 leden gebruik van de boeken maken. 

Er wordt gevraagd of er mensen zijn die met de boeken op een vrijmarkt 

willen gaan staan. Er is geen belangstelling voor. 

 

Het voorstel om de boeken via Marktplaats te verkopen wordt aangenomen 

(4 leden tegen). 

 

11. Rondvraag 

Voorstel niet op feestdagen de kapel in gebruik te geven? B.v. 1e kerstdag, 

2e kerstdag, Pasen, Pinksteren, oudjaar, nieuwjaar. 

Het voorstel om niet extern in gebruik te geven op feestdagen wordt 

aangenomen. 

 

Het voorstel niet op feestdagen in gebruik te geven, b.v. 1e kerstdag, 2e 

kerstdag, Pasen, Pinksteren, oudjaar, nieuwjaar geldt niet voor eigen leden, 
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Kascontrolecommissie: Jacques en Hans zijn bereid om in de 

kascontrolecommissie te gaan. 

 

Vraag Jacques: Er is een enquête geweest over de naam.  

Antwoord: Helaas kan het officieel alleen via de notaris, dat is te duur. 

 

Vraag Bert Rüland: Wil graag een interruptiemicrofoon. 

Antwoord: er wordt aan gewerkt. 

 

Vraag lid: Staan we ingeschreven bij Peut zodat daar vandaan sponsorgeld 

kan worden verkregen? 

Antwoord: In het verleden hebben we daar ingeschreven gestaan maar 

kennelijk leverde dat te weinig op. 
 

Vraag Jan: Kunnen we adressen krijgen van ouderen in 

Hoogland/Kattenbroek om daar te folderen. 

Antwoord: dit kan helaas door de privacywetgeving niet. 

 

Er zijn verder geen vragen.  

 

12. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezige leden en 

wenst iedereen een prettige avond en sluit de vergadering. 

 

Joke Runneboom, notulist 
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Mededelingen 

Om kosten te besparen m.b.t schoonmaak zoeken wij vrijwilligers 

Sociëteit Leo’s Oord is een vereniging. Dit betekent dat de Sociëteit draaiende 
gehouden wordt door de inspanningen van vrijwilligers. Zonder vrijwilligers 
zou de Sociëteit geen bestaansrecht hebben, want vrijwilligers maken het 
mogelijk dat iedereen kan meedoen in een hygiënische omgeving.  

We zoeken schoonmakers! 

En om die omgeving hygiënisch te houden wordt De Kapel schoongemaakt 
door één persoon of haar vervanger.  
Dat moet toch anders kunnen, lieve mensen. Vereniging zijn, dat doe je met 
elkaar, samen.  
In de vereniging kun je genieten van de lusten, omdat er mensen zijn die zorg 
hebben voor de lasten. Voor wat betreft de schoonmaak is dat dus die ene 
persoon met haar vervangster. 

In de vereniging doen we dingen samen. 

Dus in het bestuur is het idee gerezen om een schoonmaakteam samen te 
stellen.  
Maar dat idee kan alleen maar werkelijkheid worden, wanneer er ook mensen 
zijn die daaraan mee willen werken.  

Wij denken aan een team van 8 mensen die twee aan twee wekelijks de 
schoonmaak voor hun rekening nemen. 

Je bent dan eens in de 4 weken aan de beurt, en je doet het met z’n tweeën. 
Dus dat is nog gezellig ook. 

Welke taken zijn er nodig? 

Frequentie Werkzaamheden Tijdsbelasting 

Wekelijks Stofzuigen | Dweilen | Toiletten 1 uur max 

Maandelijks Ramen wassen van voordeur en tussendeur Kwartier 

Halfjaarlijks Ramen binnen en buiten zemen | Buitenkant 
keukenkastjes | Deuren schoonmaken 

2 uur 

Jaarlijks Rooster schoonmaken | Balustrade en 
muurtjes boven | Keukenkastjes binnen |Vloer 
in de was 

2 uur 

Wat verwachten wij van jou als vrijwilliger? 
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Vrijwilligerswerk is wel vrijwillig, maar niet vrijblijvend. We willen op jou aan 
kunnen! We verwachten dat je roosterafspraken na komt. Mocht je 
onverhoopt toch een keertje niet kunnen, dan regel je dat onderling met de 
mede-schoonmakers op het rooster. 

Wat kunnen wij besparen? 

Ongeveer € 1000 per jaar. 

Als je met ons zorg hebt voor de Soos, en je wilt ook meedoen met het 
schoonmaakteam, meld je dan aan 

via 0642020484 (bellen of whatsapp) of via info@societeitleosoord.nl  

Hartelijke groet, 
David van Beveren, 
Voorzitter Sociëteit Leo's Oord 

  

 

10 voor de laatste slag 
 
De eerste avonden zijn voorbij. De ene keer 5 tafels en de andere keer 3 of 4 
tafels. Het is erg gezellig en er wordt gespeeld zonder mes op tafel. 
Wij beginnen met een kopje koffie en na de eerste boom is er tijd om wat te 
drinken te nemen en af en toe een versnapering erbij. 
 
DONDERDAGEN OP DE ONEVEN WEKEN 
 
AANVANG 19:30 
 
Wij rekenen €1,50 per avond, dit wordt gebruikt voor de aanschaf van kleine 
prijsjes 

mailto:info@societeitleosoord.nl
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Wij hopen u te kunnen verwelkomen op de donderdag avond om gezellig te 
kunnen klaverjassen. 
 
Toon en Marian Nagtegaal. 

06 36518010                                                   
 

Wij zijn op zoek naar ander meubilair 

Als u iets hoort in uw omgeving van opruimen kantine meubilair dan houden 

wij ons graag aanbevolen. 

Je weet maar nooit.  

Website sociëteit Leo’s Oord  

Op onze site www.societeitleosoord.nl is in het menu de optie <ALLEEN 

VOOR LEDEN> opgenomen. 

De bedoeling is dat daar onderwerpen te vinden zijn, die we 

niet openbaar beschikbaar willen stellen. 

Momenteel denken we eraan om daar mededelingen van 

persoonlijke aard, de Nieuwsbrief, het huishoudelijk 

reglement, te plaatsen. 

Het vereiste wachtwoord daarvoor is: !!-SooS-!!  
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Sponsors van de Bingo en biljarters zijn: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hoogland 

 



17 
 

Paaslunch 

Dit jaar willen wij een paaslunch organiseren 

De Paaslunch vindt plaats zondag op 31 maart 2024 (1e paasdag) met lekkere 

broodjes, beleg, koffie en thee, een eitje en andere lekkernijen. 

De Kapel is open vanaf 11:30 uur en om 12:00 uur tot 14.00 uur de lunch. 

Graag aanmelden d.m.v. onderstaand formulier vóór zaterdag 23 maart. 

De kosten bedragen € 7.50 p.p. en dient bij aanmelden te worden voldaan op 

bankrekeningnummer NL73RBRB 070 664 4980 t.n.v. SLO Hoogland.  

U kunt ook contant betalen. Dit kan ingeleverd worden in een enveloppe met 

inschrijfformulier bij de bardames. 

We maken er met z'n allen gezellige boel van. 

Caroline Hermans 

N.B.: Bij minder dan 20 aanmeldingen gaat de lunch niet door en ontvangt u 

het betaalde bedrag retour. 

……………………………………………………………………………………………………………………… 

A.u.b. duidelijk met blokletters invullen.  

Ondergetekende:  

Naam: ………………………………………..  

Tel.nr: ……………………………..  

Adres: …………………………………………………………  

Neemt met …………………………………..persoon/personen deel aan de Paaslunch.  

Het bedrag ad € ………,…. (€ 7,50 per persoon) 

heb ik overgemaakt / voeg ik hierbij *) 

*)doorhalen wat niet van toepassing is. 

Datum: …………………………………………  

 

Handtekening: …………………………….. 

 


